
Statement

Marseille, 15th October 2021

To whom it may concern,

We, DualSun S.A.S, hereby declare that we uphold the highest moral, ethical and legal

standards in manufacturing and selling our products. This includes ensuring that slavery,

unlawful child labor, racism, religion restriction and human trafficking are not taking place in

our business.

And we request the same in our supply chain. DualSun conducts audits to all of our suppliers

regularly and there is no forced labor found during all the audits. On the other hand, all of

our suppliers provided their official commitment that there is no forced labor found in their

production and supply chain.

DualSun is an enterprise with highly respectable social responsibility. Our suppliers are well

ranked by ECOVADIS, who is an independent global sustainability and CSR rating provider,

headquartered in France. We request from our supplier to be SA8000 certified which is the

leading social certification globally. It provides a holistic framework for fair treatment of

workers.

Jérôme Mouterde

CEO
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Déclaration de responsabilité sociale

Marseille, 15 Octobre 2021

À qui de droit,

Nous, DualSun S.A.S, déclarons par la présente que nous respectons les plus hauts standards

éthiques et juridiques pour la fabrication et la vente de nos produits. Il s'agit notamment de

veiller à ce que l'esclavage, le travail illégal des enfants, le racisme, les restrictions religieuses

et la traite des êtres humains n'aient pas lieu dans notre entreprise.

Nous demandons la même chose dans notre chaîne d'approvisionnement. DualSun

commande des audits réguliers à tous nos fournisseurs et il n'y a pas de travail forcé constaté

lors de tous les audits. D'autre part, tous nos fournisseurs ont fourni leur engagement officiel

sur l’absence de travail forcé dans leur chaîne de production et d'approvisionnement.

DualSun est une entreprise avec une responsabilité sociale hautement respectable. Nos

fournisseurs sont classés par ECOVADIS, qui est une entreprise française fournisseur mondial

indépendant de notation de durabilité et de RSE. Nous demandons à tous nos fournisseurs

d'être certifiés SA8000, la principale certification sociale au monde. Elle fournit un cadre

complet pour un traitement équitable des travailleurs.

Jérôme Mouterde
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